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Biuro Dialogu i Korespondencji Kancelarii Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej przesyła 
nadesłaną drogą elektroniczną „petycję"

z uprzejmą prośbą o rozpatrzenie w ramach posiadanych kompetencji.

Będziemy wdzięczni za poinformowanie Zainteresowanego oraz Kancelarii Prezydenta RP 
o zajętym stanowisku (w odpowiedzi prosimy o powołanie się na nasz numer sprawy).
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KANCELARIA PREZYDENTA RP

dnia U 10. 2019

Od: B D K .H
Wysłano: 11 października 2019 13:53
Do:

Temat: Pomysł - Petycja - Apel - Prośba
Załączniki: Chodniki skanlJPG; Chodniki skan 2.JPG

Dzień dobry.

W załączeniu przesyłam Pomysł - Petycję - Apel - Prośbę proszę o wydrukowanie i zapoznanie się moją 
propozycją.

Liczę na zainteresowanie. 

Pozdrawiam

[Strona nr]



PROŚ8A APrL • ChODN.Kt OlA WSZWfit.Crt/W MAtYCW M i£j SCO.v OSCiACh

Zwracam Się z propozycją prysną, a!& tez z apeiem stworzenia . wdrozer.a ogolnopols^ego 
prOjC-kiu cudowania chodników wzbiuz arog wojewedzfcicn , po.viatc.vycn w mielcach zabudowy 
mieszkalnej (gminnych to juz kwest,a możliwość finansowych), aie wzdtuz wojewóazkitłi , 
powiatowych, jest to juz niezbędne.

VlO;a petycja • wniosek podyktowana jest bezpieczeństwem dzieci t iubZ'. któizy się przemieść.*a;ą 
wzclluz czy w pooli/u takich arog Patrię przez prycmat swo.ego miejsca ram esznama -

gdzie ludzie uprawiają ¡eszcze
poia, pracują wokół domów ito . w związku 7 C2ym często przemieszczają -->ę fneszo czy rowero-ni 
wzdtuz dróg, powiatowej. Dawniej byta ta droga dosyć sponojna, ale w ¿«¡giku z rozwojem naszego 
kraju (na marginesie bardzo aoorze) staje się, - Co takie podobno są piany- drogą dcjazoową dc 
autostrady. Niestety dla mnie i osou mieszkających blisko „większony ruch na tej drodze stwa«/a 
docaucwe zagrożenie, ale patrząc całościowo nie mogę myśleć ty.ko o sobie oęoz.e to rozwiązanie 
aosyc znaczące dla transpcitu i ruchu drogowego.

Wnioskuję o zabezpieczenie bezpieczeństwa i ogranicza ryzyna utraty zdrowia, a nawet życia, 
poprzez Dboową chodników wzdłuż lakier, dróg takie rozwiązanie w  bardzo dużym stopniu 
ogranicza ilość wypadków.

Truano pozostać mi coojętny.m wobec twarzącpgo się zagrożenia, jako ze mani matę ozie.:, wiem 
jak istotne jest copowiecmie minimalizowanie ryzyka . dbanie o bezpieczeństwa Wzrost ruchu no tej 
drodze wymusza konieczność rezygnacji prze2 mieszkańców z przemieszczania się pieszo, gdyż 
niebezpieczeństwo jest tak duże, ze musimy korzystać z samochodów - co jak wiemy rnc iluzy 
naszemu środowisku. Jako ze jestem zwolennikiem spacerów dla ozieu i korzystania z widoków 
pięknych krajobrazów WSI. zona do tej pory czyli około trzech lat temu, spacerowała z dzieckiem 
wzdtuz dróg. (na której niestety nie ma na nie| chodnika). aie na tamten czas ruch byt dosyt mały 
W chwili obecnej mamy drugie o2iecko i żona juz me spaceruję wzdtuz dróg,, gdyż intensywność 
ruchu - i brak chodnika na to nie pozwala My jako, że mamy wokoto nocbę własnej ziem, 
korzystamy i spacerujemy z dziećmi wokot domu Ale mysię tez o innych osobach które takiej 
możliwość, me mają. na r.asztj brodze zrcoił się juz tak. ruch. ze jest bardzo mebezp.eczn.e, co 
więcej niestety mimo zalecanej prędkości wiele samochodów jadzie duto dużo szybciej i po prostu 
jest strach iśc poboczem, bo broga jest oosyć -wąska, mijające samochoby mogą po prostu albo 
zawad/ c o człowieka, o wózek aióo po prostu podmuch wiatru może wciągnąć Cziecko lub nawet 
osonę dorosłą o drobnej posturze i doprowadzić do wypadku

Jestem świadomy, ze koszt takiej inwestycji będz.e niemały, aie Ikrząc koszty ckoto wypadkowe tj.



k js .:y ..i!; * Mir-; pomocy medycznej nu miejscu » potem, pracy sw^y pożarnej, ,ł P
,v•>. .iw f ..ru*./acOwvdi!<a boiu i mes/Częscia łuazkiego. myślę /«* ,esi 10 duża
>Kdlt ¡ukiCUOŚ czasu

Ta*,! pfGjek: agoinopoiski pu pierwsze i przede wszystkim wpłynie na bezpieczeństwo łuaz - "  
sędzię ir r  dużym kule-m/m impulsem dia rozwoju gospodarczego « to oarazo nownow^zu, *y/> w 
*W . całego kraju bo przedez będą zaangażowane lokalne biuro projektowe, lokami wykonawcy, 
»okami dostawcy materiałów, tukałnu gastronomia, po częsc; pewnie tez hotelarstwo mi. ¿es: iw 
Okazja na dosyć ¿równoważony w sKati całego kraju rozwoj bo w podobnym stopom t-d ą  
rozdzielone fundusze, bo przecież w każdym województwie w każdym powiec.e zapewne brukuje* 
wicie cbodmkcw Mając na uwadze te wszystkie argumenty składam postulat prośbę apd o 
opracowanie i wdrożenie takiego ogólnopolskiego projektu budowy choon.kow wzdiuz dróg

konomicznie. a przede wszystkim społecznie - można oszoęcuic wieic 
ludzkiego Może to być kolejny element gdzie zamiast tracić ludzi w 
oszczędzimy przez to oęuą rnogl. pracować cna naszego kochanego 
sc s i ę  swoimi rcd2«nami i me będ2ie trzeba płacić -nr. rem a * b o  *cvi 
rtósv rehabilitacji i kosztów leczenia. Te osoby bęaą mogły pracować nt. 
inoSić PKB będą mogły opiekować się własnymi rodzina.n. i zamiast

j uowazadierri,


